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Fra administrasjonen 
møtte: 
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Håkon Kleven, avd.sjef økonomi og plan 
Solveig Nyhamar, avd.sjef rehabilitering og omsorg 
Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 
Mary Ann Gursli, avd.sjef velferd og fritid 
Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
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Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt 
 
 
Følgende saker ble omfordelt i møtet: 

- Brev fra Ordføreren til BUs medlemmer, ”Invitasjon til seminar mandag 4. mai om 
bydelsutvalgenes fremtid”. 

- Korrigert tittel i BU-sak 41/09 ”Bystyresak 432/08, Styrking og samordning av tilsyn 
ved sykehjem”. 

- Korrigert innholdsfortegnelse vedr. BU-sak 41/09.  
- Tilsynsmelding 2008. 
- Korrigert side i årsmelding kap. 2.3 ”Omfang av politiske organers virksomhet” 
- Fribillett til Østensjø barne- og ungdomsteater 

 
Opprop 
 
Åpen halvtime 

- Thomas Hoff Baro, far til barn i Åpen barnehage på Oppsal ønsker å bevare den åpne 
barnehagen lokalt. Underskrifter fra foreldre ble levert inn. 

- Ane Hjort Guttu, Trolltun borettslag, aksjonsgruppa Vern Skredderløkka, tok opp 
Skredderløkkas fremtid. Evt. oppføring av barnehage vil føre med seg økt trafikk, 
inngrep i markagrensen, større behov for barnehager andre steder enn på Bøler. 

- Vegard Ytterli, beboer i Nøklevann borettslag, far til barn barnehage på Bøler. Tok 
opp trafikkproblemene som vil komme med økt barnehageutbygging på Bøler.  

- Thomas Wold, universitetslektor v/Norges idrettshøgskole mener inngrep i Østmarkas 
inngangsport vil redusere kvaliteten på marka som benyttes av folk fra hele Oslo. 

- Pia Bakke, mor til barn ved Åpen barnehage på Oppsal. Fremhevet viktigheten av et 
lokaltilbud i området. 

- Hilde Sørensen, medlem i brukerforum ved Multehaug leverte inn følgende: ”Notat 
vedrørende treffsteder i Bydel Østensjø Multehaug og Kafé X”  
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Sak 30 /09  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Arnfinn Aabø (A) hadde følgende forslag til vedtak og ny sak på sakskartet 

- Sak 57/09 ”Frivillighetsplan for Bydel Østensjø” utsettes. 
- Ny sak ”Karakterfrie barnehager i Bydel Østensjø”. 

 
Votering  
Det ble votert over begge forslagene under ett. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Innkalling og sakskart godkjent med følgende endring/ny sak på sakskartet:  

- Sak 57/09 ”Frivillighetsplan for Bydel Østensjø” utsettes. 
- Ny sak 58/09 ”Karakterfrie barnehager i Bydel Østensjø”  

 

 Sak 31 /09  Godkjenning av BU-protokoll fra møte 09.02.2009 
 
Protokoll fra møte 09.02.2009 godkjent. 
 

 Sak 32 /09  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 09.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering med kommentar fra Britt Inglingstad vedr. BMK-sak 19/09. 
Omsorgskomite 16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
Oppvekstkomite 16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede AVLYST 
Ungdomsrådet 16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
Medbestemmelsesutvalget               16.03.2009 
Protokoll tatt til orientering 
 

 Sak 33 /09  Informasjon fra administrasjonen 
 
Bydelsdirektør, Tove Stien, orienterte om følgende:  

- Ny barnevernleder ansatt, Gry Røste. Hun har fungert i stillingen nærmere ett år. 
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- 20.03.2009 besøkte statsministeren og arbeids- og inkluderingsministeren NAV 
Østensjø. I tillegg har det vært positive medieoppslag om NAV Østensjø den senere 
tid. 

- Prosjektet ”Her kommer jeg”. Stien orienterte om prosjektet som skal ivareta 
overgangen mellom barnehage og skole på en mer systematisk måte. Bydel Østensjø 
er pilot sammen med Bydel Gamle Oslo, sammen med skolene i skolekretsen.  

 
Avdelingssjef økonomi og plan, Håkon Kleven, redegjorde for den økonomiske situasjonen i 
bydelen. Månedsrapporten for februar er ikke klar til BU-møtet, men vil bli ettersendt så snart 
den er ferdigstilt. 
 
Avdelingssjef rehabilitering og omsorg, Solveig Nyhamar, orienterte om et prosjekt som er 
igangsatt med Ullevål sykehus der målet er effektivisering av saksbehandlingen og pasientflyt 
mellom sykehus og bydel.   
 

 Sak 34 /09  Årsmelding og årsstatistikk 2008 for Bydel Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Årsmelding 2008 for Bydel Østensjø godkjennes 
2. Årsstatistikk 2008 for Bydel Østensjø tas til orientering.  

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak pkt. 1 og 2 under ett. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Årsmelding 2008 for Bydel Østensjø godkjennes 
2. Årsstatistikk 2008 for Bydel Østensjø tas til orientering. 

 
A og SV hadde følgende merknad til årsmeldingen. 
1. Sykehjem og omsorgsboliger med tjenester 
Bydelsutvalget understreket i sin høringsuttalelse i juni 2008 om forslaget til 
sykehjemsbehovsplan at det var nødvendig å foreta en totalrehabilitering av Oppsal 
sykehjem. Tilsynsutvalget for Oppsalhjemmet har påpekt at det er for liten bemanning på 
kveldsskiftene.  Det er også behov for å bedre fysioterapitilbudet i flere av sykehjemmene i 
bydelen. Bydelsutvalgets satsing på omsorgsboliger med tjenester som alternativ til 
sykehjemsplasser i 2008 har gitt gode resultater og blir videreført i 2009. 
 
2. Hjemmetjenesten 
Arbeiderpartiet og SV er meget fornøyd med at brukertilfredsheten med hjemmetjenesten i 
bydelen er høy og blant de høyeste i byen.  
 
Det er en økning i antall brukere i hjemmetjenesten med store pleie og omsorgsbehov. Det 
skyldes bl.a. at det blir flere eldre over 80 og 90 år og at bydelen satser på at eldre skal kunne 
bo hjemme lengst mulig.  Det hadde imidlertid vært svært ønskelig at bydelen kunne kjøpe 
flere sykehjemsplasser, korttid og langtidsplasser, ut fra hensynet til de behov en del alvorlig 
syke hjemmeboende pasienter har for pleie og omsorg. 
Bydelens meget stramme budsjett begrenser mulighetene for kjøp av flere sykehjemsplasser. 
 
3. Eldresentra og frivillighetssentraler. 
Bydelens tre eldresentra har 3.500 brukere og er et viktig tilbud til de eldre i bydelen.  
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Det er ikke et lovpålagt tilbud, men Arbeiderpartiet og SV ønsker å satse på at tilbudet ikke 
bare opprettholdes, men videreutvikles. 
 
Bydelens tre frivillighetssentraler spiller en viktig rolle i bydelens frivillighetsarbeid og har et 
nært samarbeid med bl.a. eldresentrene.  
 
4. Barnehagedekning og utbygging 
Bydelen har ikke på langt nær klart å opprette det antallet barnehageplasser som hadde vært 
ønskelig i 2008. Det ble påpekt behov for midlertidige plasser, men pengene kom for sent, og 
det viste seg særdeles vanskelig å finne egnet tomt. Arbeiderpartiet og SV er bekymret for at 
flere av prosjektene som er på gang nå kan bli forsinket, eller få lav prioritet etter at bydelen 
har mistet bestillerfunksjonen. I tillegg er Arbeiderpartiet og SV ikke enig i administrasjonens 
vurdering av at full barnehagedekning vil nås med oppretting av 540 plasser. Målet for full 
barnehagedekning i Østensjø er at alle skal få plass når de trenger det, hvilket innebærer et 
behov for ledig kapasitet i august for å kunne ha full behovsdekning ved utgangen av 
barnehageåret i månedsskiftet juni/juli.  

 
5. Barnevern 
Også i 2008 har barnevernet slitt med merforbruk. Det er Arbeiderpartiets og SVs oppfatning 
at det må ses nærmere på finansieringen av barnevernet, da kriteriesystemet synes lite egnet 
til å fange opp behovet. Variasjon i behovet i barnevernet vil dermed kunne få stor betydning 
for muligheten bydelen har til å gi stabile og forutsigbare tjenester på andre områder.  
 
Venstre sluttet seg til merknaden fra A og SV. 
 

 Sak 35 /09  Barnehager - full behovsdekning, status februar 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Barnehager – Full behovsdekning, status februar 2009, tas til orientering 
2. Bydelsutvalget avklarer om det er aktuelt å fremme forslag om at tomt i 

Nøklevannsveien 2 benyttes til permanent barnehage, eller om tomten skal foreslås 
omregulert til friområde. 

 
A og SV hadde følgende forslag til vedtak, nytt punkt 2a 
2 a) BU går imot permanent barnehage i Nøklevannsveien 2 
 
BMK hadde følgende forslag til vedtak, punkt 2b 
2 b) BU ber om at tomten i Nøklevannsveien 2/Skredderløkka omreguleres til friluftsformål. 
 
A og SV hadde følgende forslag til vedtak, punkt 3 
BU ber administrasjonen ta kontakt med byrådsavdelingen for å få en forklaring på hvorfor 
paviljongene som var lovet Østensjø er trukket tilbake. Bydelen har sterkt behov for 
midlertidige plasser. 
 
Venstre hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 4 
BU ber administrasjonen om å ta kontakt med OBY med sikte på kjøp av Vetlandsveien 
Parkeringshus (gnr144/bnr 1268) for å etablere barnehage på tomten. 
 
Høyre hadde følgende to forslag til vedtak 
Høyre forslår at BU sier klart nei til permanent barnehage på Skredderløkka. 
 



 

 3

Høyre foreslår at Skredderløkka reguleres til friluftsformål 
 
Høyre trakk sine to forslag til vedtak 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Så ble det votert over A og SVs forslag til vedtak, pkt. 2a. 
Forslaget ble vedtatt med 14 stemmer for (A, SV, H, Ann C. Elseth (Frp), Tommy Skjervold 
(Frp), V) og 1 stemme mot (Bjørn Vesten (Frp)). 
 
Deretter ble det votert over BMKs forslag til vedtak, pkt. 2b. 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for (Randi Vollmerhaus (A), Helga Aalberg Skau (A), 
Karin Svendsen (A), Per Nygaard (SV), H, V) og 7 stemmer mot (Arnfinn Aabø (A), Mona 
Ridder-Nielsen (A), Liv Thorstensen (A), Hanne Eldby (SV), Frp). 
 
Deretter ble det votert over A og SVs forslag til vedtak, pkt. 3. 
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over Vs forslag til vedtak, pkt. 4. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

2. Barnehager – Full behovsdekning, status februar 2009, tas til orientering 
2. a) BU går imot permanent barnehage i Nøklevannsveien 2. 
2 b) BU ber om at tomten i Nøklevannsveien 2/Skredderløkka omreguleres til 

friluftsformål. 
3 BU ber administrasjonen ta kontakt med byrådsavdelingen for å få en forklaring på 

hvorfor paviljongene som var lovet Østensjø er trukket tilbake. Bydelen har sterkt 
behov for midlertidige plasser.  

4 BU ber administrasjonen om å ta kontakt med OBY med sikte på kjøp av 
Vetlandsveien Parkeringshus (gnr144/bnr 1268) for å etablere barnehage på tomten. 

 
Høyre hadde følgende merknad 
Høyre synes det er svært betenkelig med økningen av dispensasjoner fra kravet om 
førskolelærerutdanning for pedagogiske ledere i Bydel Østensjø. Det vises til årsmeldingen 
for Bydel Østensjø for 2008, side 22. 
 

 Sak 36 /09  Månedsrapport barneverntjenesten januar og februar 
2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per februar 2009 til orientering.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
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Vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per februar 2009 til orientering.  
 

 Sak 37 /09  Landsomfattende tilsyn med kommunale helse-, sosial- 
og barneverntjenester i Bydel Østensjø - avviket er lukket 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak vedrørende landsomfattende tilsyn med kommunale helse-, sosial- og barneverntjenester i 
Bydel Østensjø - avviket er lukket, tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak vedrørende landsomfattende tilsyn med kommunale helse-, sosial- og barneverntjenester i 
Bydel Østensjø - avviket er lukket, tas til orientering. 
 

 Sak 38 /09  Bydelens erfaringer vedrørende IKT-reformen i Oslo 
kommune 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektørens sak om bydelens erfaringer vedrørende IKT-reformen i Oslo kommune tas 
til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens sak om bydelens erfaringer vedrørende IKT-reformen i Oslo kommune tas 
til orientering. 
 

 Sak 39 /09  Tillegg til BU-sak 195/08 Erfaringer med 
kulturbydelsatsingen: Publikumsoppslutning ved ulike 
arrangementer knyttet til bydelsdagene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ad publikumsoppslutningen ved de ulike arrangementene 
knyttet til bydelsdagene til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ad publikumsoppslutningen ved de ulike arrangementene 
knyttet til bydelsdagene til orientering. 
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 Sak 40 /09  Kontaktforum for integrering av minoritetsgrupper 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til skisse til framgangsmåte for oppretting av et kontaktforum for 
bedre integrering av minoritetsgrupper i Bydel Østensjø. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til skisse til framgangsmåte for oppretting av et kontaktforum for 
bedre integrering av minoritetsgrupper i Bydel Østensjø. 
 
Bjørn Vesten (Frp) hadde følgende merknad:  
Frp stemte mot opprettelsen av et kontaktforum for integrering av minoritetsgrupper ved 
behandlingen av budsjettforslaget for 2009. Vår vurdering er fortsatt at innvandrere som 
ønsker å integrere seg lykkes med dette uten en rekke offentlige spesialtiltak som dette. 
Problemet er at en stor andel innvandrere ikke ønsker å integrere seg, og jobber aktivt for å 
unngå dette. Til disse nytter det kun å gjøre tydelig – bl.a. gjennom kommunens ordinære 
organer – de krav og premisser som stilles til dem som borgere av landet. Det er etter vår 
oppfatning ikke formålstjenlig å opprette enda et utvalg med påfølgende spesialtiltak.  
All den tid BU allerede har vedtatt opprettelsen av et slikt forum, tar Frp valg av prosess og 
organisering for dette forumet til etterretning. 
 

 Sak 41 /09  Bystyresak 432/08 Styrking og samordning av tilsyn av 
sykehjem 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
• Bystyresak 432/08 Styrking og samordning av tilsyn av sykehjem, tas til orientering. 
• Dagens praksis for rapportering videreføres, med unntak av rapportering av graverende 

forhold. Ved graverende forhold skal tilsynsrapporten sendes til foreløpig orientering til 
bydelsutvalgets første møte, selv om Sykehjemsetatens kommentarer ennå ikke foreligger. 
Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten legges så fram i neste BU møte. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
• Bystyresak 432/08 Styrking og samordning av tilsyn av sykehjem, tas til orientering. 
• Dagens praksis for rapportering videreføres, med unntak av rapportering av graverende 

forhold. Ved graverende forhold skal tilsynsrapporten sendes til foreløpig orientering til 
bydelsutvalgets første møte, selv om Sykehjemsetatens kommentarer ennå ikke foreligger. 
Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten legges så fram i neste BU møte. 
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 Sak 42 /09  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet den 
09.12.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet den 09.12.2008, og Sykehjemsetatens uttalelse 
tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet den 09.12.2008, og Sykehjemsetatens uttalelse 
tas til orientering. 
 

 Sak 43 /09  Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 
17.12.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 17.12.2008 og Sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering. 
 
OMK hadde følgende merknad 
Etter Omsorgskomiteens vurdering kan en hjelpeverge ikke bevisst og kritisk vurdere en 
klients livssituasjon uten å besøke han eller henne. Det er etter Omsorgskomiteens oppfatning 
behov for en nærmere presisering av hjelpevergens oppgaver. Det bør være et minstekrav at 
en hjelpeverge besøker sin klient en gang om året.  
 
OMK hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

- Omsorgskomiteen tilrår at bydelsutvalget treffer følgende vedtak: 
Etter Omsorgskomiteens vurdering kan en hjelpeverge ikke bevisst og kritisk vurdere 
en klients livssituasjon uten å besøke han eller henne. Det er etter Omsorgskomiteens 
oppfatning behov for en nærmere presisering av hjelpevergens oppgaver. Det bør være 
et minstekrav at en hjelpeverge besøker sin klient en gang om året.  

 
- Bydelsutvalget slutter seg til Omsorgskomiteens merknad. Merknad vedlagt rapport 

og brev oversendes Justisdepartementet og Overformynderiet i Oslo med anmodning 
om deres vurdering og uttalelse til krav om at hjelpeverger skal besøke sine klienter. 

 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Det var enighet i bydelsutvalget om at punktene i OMKs vedtak, med merknad, sendes til 
administrasjon for nærmere utredning til neste møte i bydelsutvalget. 
 
Vedtak 

1. Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 17.12.2008 og 
Sykehjemsetatens uttalelse til rapporten, tas til orientering. 
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2. Pkt. 2 og 3 i OMKs vedtak, med merknad, oversendes administrasjon for nærmere 
utredning til neste møte i bydelsutvalget. 

 

 Sak 44 /09  Avviksrapportering, avlysning av oppdrag i 
hjemmetjenesten 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner rutine for avviksrapportering i forbindelse med avlysning av 
oppdrag i hjemmetjenesten. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner rutine for avviksrapportering i forbindelse med avlysning av 
oppdrag i hjemmetjenesten. 
 

 Sak 45 /09  Årsmelding 2008 - Bøler frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsmelding 2008 fra Bøler frivillighetssentral tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Årsmelding 2008 fra Bøler frivillighetssentral tas til orientering. 
 

 Sak 46 /09  Årsmelding 2008 - Manglerud frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsmelding 2008 fra Manglerud frivillighetssentral tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Årsmelding 2008 fra Manglerud frivillighetssentral tas til orientering. 
 

 Sak 47 /09  Årsmelding 2008 - Oppsal frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsmelding Oppsal frivillighetssentral tas til orientering. 
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Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Årsmelding Oppsal frivillighetssentral tas til orientering. 
 

 Sak 48 /09  Forslag til nytt navn på Manglerud eldresenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Manglerud eldresenter endrer navn til Manglerud gård treffsenter 60+.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Manglerud eldresenter endrer navn til Manglerud gård treffsenter 60+.  
 

 Sak 49 /09  Skullerudbakken 30-48 og 56-66, Skullerud - Invitasjon 
til innspill fra bydelen, område- og prosessavklaring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bemerkninger til område- og prosessavklaring for Skullerudbakken 30-48 og 56-66 tilsluttes. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bemerkninger til område- og prosessavklaring for Skullerudbakken 30-48 og 56-66 tilsluttes. 
 

 Sak 50 /09  Fyrstikkbakken 14 m.fl., Bryn - Planforslag til begrenset 
høring. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bemerkninger til planforslag til begrenset høring for Fyrstikkbakken 14 m.fl., Bryn tilsluttes. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bemerkninger til planforslag til begrenset høring for Fyrstikkbakken 14 m.fl., Bryn tilsluttes. 
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 Sak 51 /09  Søknad om bevilling - Utvidet åpnings- og skjenketid - 
Beno restaurant 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Beno Restaurant ligger i boligområde utenfor sentrum. Bydel Østensjø kan ikke se at det 
foreligger særlige grunner for utvidelse av åpningstidene. 
Utvidet åpnings- og skjenketid til kl. 02:00/01:30 anbefales ikke. 
 
Britt Inglingstad (V) erklærte seg inhabil og fratrådte under behandlingen av saken. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig (14 stemmeberettigede). 
 
Vedtak 
Beno Restaurant ligger i boligområde utenfor sentrum. Bydel Østensjø kan ikke se at det 
foreligger særlige grunner for utvidelse av åpningstidene. 
Utvidet åpnings- og skjenketid til kl. 02:00/01:30 anbefales ikke. 
 

 Sak 52 /09  Endringer i Arbeiderpartiets gruppe med innvirkning for 
bydelsutvalg og komité 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til etterretning at Rune Opstad (A) fritas fra verv i bydelsutvalget ut 
2009 på medisinsk grunnlag. Tilsvarende fritas han fra øvrige verv knyttet til 
bydelsutvalget. 

2. Arbeiderpartiets 1. vara til bydelsutvalget, Mona Ridder-Nielsen (A), trer inn som 
medlem. 

3. Bydelsutvalget oppnevner ______________________som nytt medlem i 
omsorgskomiteen etter Rune Opstad (A). 

4. Bydelsutvalget oppnevner ______________________som ny leder av 
omsorgskomiteen etter Rune Opstad (A). 

 
Oppnevningene gjøres gjeldende for 2009. 
 
A v/Liv Thorstensen hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 3 og 4 
3. Bydelsutvalget oppnevner Harinder Pal Singh (A) som nytt medlem omsorgskomiteen etter 
Rune Opstad (A). 
4. Bydelsutvalget oppnevner Randi Vollmerhaus (A) som ny leder av omsorgskomiteen etter 
Rune Opstad (A). 
 
V og H v/Gro Thorup (H) hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 4. 
BU oppnevner nestleder av omsorgskomiteen, Ann Elseth (Frp), som ny leder av 
omsorgskomiteen etter Rune Opstad (A). 
 
Votering  
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1 og 2.  
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak, pkt 3 fra A. 
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Votering enstemmig 
 
Til slutt ble forslag fra H og V til pkt. 4 satt opp mot As forslag til pkt. 4 
Forslaget fra A ble vedtatt med 8 stemmer for (A og SV) og 7 stemmer mot (Frp, H og V). 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til etterretning at Rune Opstad (A) fritas fra verv i bydelsutvalget ut 
2009 på medisinsk grunnlag. Tilsvarende fritas han fra øvrige verv knyttet til 
bydelsutvalget. 

2. Arbeiderpartiets 1. vara til bydelsutvalget, Mona Ridder-Nielsen (A), trer inn som 
medlem. 

3. Bydelsutvalget oppnevner Harinder Pal Singh (A) som nytt medlem i 
omsorgskomiteen etter Rune Opstad (A). 

4. Bydelsutvalget oppnevner Randi Vollmerhaus (A) som ny leder av omsorgskomiteen 
etter Rune Opstad (A). 

 

 Sak 53 /09  Endringer i representasjon i rådet for 
funksjonshemmede 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til etterretning at Gudrun Holmøy fratrer sitt lederverv i RFF. 
2. Bydelsutvalget oppnevner ________________________som ny leder av RFF etter 

Gudrun Holmøy. 
3. Bydelsutvalget tar til etterretning at Gudrun Holmøy søker permisjon som medlem i 

RFF ut august 2009. Varamedlem Unni Groll trer inn i hennes sted frem til 01.09.2009. 
 
A og SV v/Mona Ridder-Nielsen (A) hadde følgende forslag vedtak, pkt. 2 
Bydelsutvalget oppnevner Liv Thorstensen (A) som ny leder av RFF etter Gudrun Holmøy. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt.1. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak, pkt. 2 fra A og SV. 
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 3. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til etterretning at Gudrun Holmøy fratrer sitt lederverv i RFF. 
2. Bydelsutvalget oppnevner Liv Thorstensen (A) som ny leder av RFF etter Gudrun 

Holmøy. 
3. Bydelsutvalget tar til etterretning at Gudrun Holmøy søker permisjon som medlem i 

RFF ut august 2009. Varamedlem Unni Groll trer inn i hennes sted frem til 01.09.2009. 
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 Sak 54 /09  Rutiner og frister for innmelding av saker til behandling 
i BU 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til beskrivelse av rutiner og frister for innmelding av saker til 
BU slik det fremkommer i saken. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til beskrivelse av rutiner og frister for innmelding av saker til 
BU slik det fremkommer i saken. 
 

 Sak 55 /09  Støtte til frivillig sektor 
 
Forslag til vedtak fra Høyre v/Gunnar Pedersen 
Bydel Østensjø ved bydelsutvalgslederen slutter seg til ordføreroppropet ”Fjern skatt på 
frivillig arbeid”. 
 
Votering  
Det ble votert over forslag til vedtak fra Høyre. 
Forslaget ble nedstemt med 7 stemmer for (Frp, H og V) og 8 stemmer mot (A og SV). 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg ikke til følgende forslag til vedtak fra Høyre: 
Bydel Østensjø ved bydelsutvalgslederen slutter seg til ordføreroppropet ”Fjern skatt på 
frivillig arbeid”. 
 

 Sak 56 /09  Fotobokser i Østensjøveien 
 
Grunnet sitt ansettelsesforhold i byrådsavdeling for miljø og samferdsel, erklærte Tommy 
Skjervold (Frp) seg inhabil og fratrådte under behandling av saken. 
 
Forslag til vedtak fra Høyre v/Gunnar Pedersen 
BU ber administrasjonen kontakte Samferdselsetaten/veivesenet for å få vurdert/etablert 
fotobokser ved de to stedene. 
 
BMK hadde følgende tilleggsforslag til Høyres forslag til vedtak 
BU ber administrasjonen kontakte Samferdselsetaten/veievesenet for å få vurdert/etablert 
fotobokser ved de to stedene, eventuelt andre trafikksikkerhetstiltak. 
 
Votering  
Det ble votert over BMKs forslag til vedtak 
Votering enstemmig 
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Vedtak 
BU ber administrasjonen kontakte Samferdselsetaten/veievesenet for å få vurdert/etablert 
fotobokser, eventuelt andre trafikksikkerhetstiltak ved følgende to steder:  

- Fotgjengerovergangen til Harry Fettsvei 
- Innkjøringen til Abildsøkrysset. 
 

 Sak 57 /09  Frivillighetsplan for Bydel Østensjø 
 
Saken ble utsatt, ref. sak 30/09. 
 

 Sak 58 /09  Karakterfrie barnehager i Bydel Østensjø 
 
A og SV v/Hanne Eldby hadde følgende forslag til vedtak 

1. Pilotprosjektet ”Her kommer jeg” gjennomføres ikke i Bydel Østensjø. 
2. Bydelsutvalget ber administrasjonen legge frem en egen sak hvor det fremgår hvordan 

man søker å styrke arbeidet med å følge opp og gi hjelp til barnehagebarn med 
spesielle problemer.  

3. Bydelsutvalget ber administrasjonen også om å få fremlagt en sak hvor retningslinjer 
og ansvarsforhold søkes klargjort med hensyn til prioriteringer som foretas i bydelens 
barnehager. 

 
A og SV trakk sitt forslag til pkt. 3. 
 
Votering  
Det ble først votert over forslag til pkt. 1. 
Forslaget ble vedtatt med 11 stemmer for (A, SV, Gro Thorup (H), Ole Richenberg (H), V)og 
4 stemmer mot (Frp, Liv Skaanes (H)). 
 
Deretter ble det votert over forslag til pkt. 2. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Pilotprosjektet ”Her kommer jeg” gjennomføres ikke i Bydel Østensjø. 
2. Bydelsutvalget ber administrasjonen legge frem en egen sak hvor det fremgår hvordan 

man søker å styrke arbeidet med å følge opp og gi hjelp til barnehagebarn med 
spesielle problemer.  

 
 
Eventuelt 

- Per Nygaard (SV) beklaget at saker fra BMK møtet som skulle vært satt på kart til BU var blitt 
uteglemt.  

- Karin Svendsen (A) tok opp forurensningen langs E6 v/Manglerud og viste til målinger 
foretatt ved Storgården barnehage. 

 
 
 
Bydel Østensjø, 30.03.2009 
 
 
Arnfinn Aabø (A) /s      Therese Kloumann Lundstedt /s 
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BU-leder       BU-sekretær 


